
 
Lamalanlahden Beach-volleykenttä 
  
SIVLA 12.06.2024 § 41    
200/12.04.02.00/2024    
 

Sivistyslautakunnan puheenjohtaja on tuonut esille, että Lamalanlahden 
Beach-volleykentän lähialueen asukkailta on tullut kielteistä palautetta 
kentän käytön vaikutuksesta asukasviihtyvyyteen. Sivistyslautakunta on 
jo aiemmin käsitellyt vastaavan sisältöistä palautetta 25.10.2017, 
tekninen lautakunta 12.9.2018 ja ympäristölautakunta 18.9.2019. 
Lisäksi kunnanhallitus on käsitellyt asiaa 15.4.2019. Asukkailta saadun 
palautteen mukaan viihtyvyyteen vaikuttavia seikkoja ovat mm. 
pelaamisesta aiheutuvat äänet ja autojen parkkeeraaminen alueelle. 
 
Ympäristölautakunta on 18.9 2019 päättänyt jatkaa Beach-volleykentän 
toimintaa nykyisellä paikallaan. Toiminnan jatkamisen perusteluksi on 
lautakunta todennut, että kenttä takaa kuntalaisille tasa-arvoiset 
mahdollisuudet harrastamiseen ja liikkumiseen kunnan omistamalla 
ranta-alueella.  

 
Lapsivaikutusten arviointi (Kvlt 60 §, 23.9.2019) 

Päätöksen lapsivaikutukset: On/Ei 
 
Yritysvaikutusten arviointi (Kvalt 66 §, 20.12.2010): 

Vaikuttaako yritysten kilpailutilanteeseen: Kyllä/Ehkä/Ei  
Onko päätöksellä vaikutuksia yritysten määrän kehittymiseen: 
Kyllä/Ehkä/Ei 
Vaikuttaako päätös positiivisesti työpaikkojen muodostumiseen: 
Kyllä/Ehkä/Ei 
Onko palvelu mahdollista ulkoistaa: Kyllä/Ehkä/Ei 

 
Valmistelija: Sivistystoimenjohtaja Pekka Lintonen puh. 050 339 3675 

Liikunta- ja nuorisopäällikkö Petri Takala puh. 050 353 7708 
 
Esittelijä:  Sivistystoimenjohtaja 
 
Päätösehdotus: Sivistyslautakunta keskustelee Lamalanlahden Beach-volleykentän 

toiminnasta ja päättää mahdollisista jatkotoimista. 
 
Käsittely: Liikunta- ja nuorisopäällikkö Petri Takala esitteli asiaa lautakunnalle ja 

hän poistui kokouksesta klo 17:54 ennen päätöksen tekoa. 
 
 Lautakunnan jäsen Juha Peltonen saapui kokoukseen klo 17:26 tämän 

asian käsittelyn aikana. 
 
 Varajäsen Samuli Ruohonen poistui kokouksesta klo 17:38 tämän asian 

käsittelyn aikana. 
 
Esittelijän kokouksessa 
tekemä muutettu 
päätösehdotus: Lautakunta keskusteli asiasta, merkitsi sen tietoonsa saatetuksi ja 

totesi, että toiminta voi jatkua voimassa olevien sääntöjen mukaisesti. 



Lisäksi selvitetään beach-volleykenttien lisäämisen mahdollisuutta 
muille kunnan omistamille alueille. 

 
Päätös:  Esittelijän kokouksessa tekemä muutettu päätösehdotus hyväksyttiin. 
 


